
Zápisnica zo zasadania OZ zo dňa 30. 05. 2014

Prítomní poslanci: 6
Neprítomný: 1
Ostatní: podľa prez. listiny (príloha)

Rokovanie:

1. Predsedajúci – starosta obce privítal o 19.10 hod. poslancov a ostatných prítomných. 
Skonštatoval, že prítomných poslancov je nadpolovičná väčšina, obecné zastupiteľstvo je 
spôsobilé rokovať a uznášať sa.

2. Starosta  za  zapisovateľku  určil  –  Zuzanu  Michalcovú,  za  overovateľov  zápisnice: 
Tomáš Ligas a Marek Macko.

3. Starosta  obce  predniesol  program   rokovania  s doplnením  rôzneho  o žiadosť  TJ 
o dotáciu: 

Program (podľa pozvánky):
1. Otvorenie  zasadnutia obecného zastupiteľstva.
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice.
3. Schválenie programu.
4. Kontrola plnenia uznesení OZ.
5. Štatút kroniky.
6. Rozpočtové opatrenie – projekt SR - ČR.
7. Zrušenie knižnice pri ZŠ.
8. Vytvorenie pracovného miesta.
9. Prerokovanie platu starostu.
10. Zadanie  a schválenie  verejného  obstarávania  na  rekonštrukciu  budovy  bývalého 

zdravotného strediska. 
11. Zmena prevádzkového poriadku multifunkčného ihriska pri ZŠ.
12. Rôzne
13. Interpelácie
14. Diskusia
15. Záver.

, ktorý poslanci bez pripomienok schválili.

4. Kontrola plnenia uznesení OZ.  

Pri predchádzaní a kontrole predchádzajúcich uznesení bolo zistené, že neboli oslovení známi 
vlastníci  pozemku  smerom  do  Blaškovej  záhrady  a pod  vodárňou  za  účelom  odkúpenia 
pozemkov pre obec. Úloha trvá.

Návrh uznesenia OZ:
berie na vedomie

 prehľad plnenia uznesení 

5. Štatút obecnej kroniky.  

Starosta obce oboznámil poslancov so štatútom kroniky, ktorý vypracoval a ktorý by mala 
mať každá obec. Po krátkej diskusií dal starosta hlasovať.

Návrh uznesenia OZ:
I. schvaľuje

- štatút Obecnej kroniky Obce Fačkov.
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Hlasovanie:
ZA:6 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0
Marek Macko
Vlastimil Bielik
Rastislav Hollý
Ing. Lukáš Baroš

Ján Bukovec
Tomáš Ligas

  Uznesenie BOLO schválené.

6. Rozpočtové opatrenie- projekt SR- ČR.  

Starosta  informoval  poslancov  o rozpočtovom opatrení  č.  2/2014.  Jedná  sa  o dočasný 
presun finančných prostriedkov na  účet,  z ktorého je  financovaný projekt  a vytvorenie 
podprogramu 5- program cezhraničnej spolupráce SR - ČR. Po kratšej diskusií dal starosta 
hlasovať.   

Návrh uznesenia OZ:
schvaľuje

I. rozpočtové opatrenie č. 2/2014.

Hlasovanie:
ZA:6 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0
Marek Macko
Vlastimil Bielik
Rastislav Hollý
Ing. Lukáš Baroš

Ján Bukovec
Tomáš Ligas

Uznesenie BOLO schválené

7. Zrušenie knižnice pri ZŠ.  

Starosta  oboznámil  poslancov  o zrušení  školskej  knižnice  z dôvodu  nadbytočnosti. 
Knižnica  bola  zriadená  v dávnej  minulosti,  je  registrovaná  na  ministerstve  kultúry 
a obsahovala, najmä povinnú literatúru a rôzne publikácie so zameraním na marxizmus – 
leninizmus.  Informoval  ich,  že  knižný  fond,  ktorý  tam zostal  sa  presunie  do  obecnej 
knižnice. Po dlhšej diskusií dal starosta hlasovať. 

Návrh uznesenia OZ:
schvaľuje

 zrušenie školskej knižnice, z dôvodu nadbytočnosti

Hlasovanie:
ZA:6 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0
Marek Macko
Vlastimil Bielik
Rastislav Hollý
Ing. Lukáš Baroš

Ján Bukovec
Tomáš Ligas

     Uznesenie BOLO schválené.
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8. Vytvorenie pracovného miesta.  

Starosta  oboznámil  poslancov,  že  by chcel vytvoriť  nové dočasné  pracovné miesto  na 
obecnom úrade – pomocný pracovník budov a areálov, tak ako už máme 2 miesta. Jedná 
sa o dĺžku 9 mesiacov, hrubá mzda 400,- Eur a 80% bude po schválení projektu hradiť 
ÚPSVaR Žilina. Obec to bude stáť za uvedené obdobie cca 1.000,- Eur, čo nie je moc. 
Vysvetlil  im,  že  súčasný stav  je  taký,  že  je  veľmi  málo  ľudí  na aktivačných prácach 
a hlavne mužov. Po dlhšej diskusií dal starosta hlasovať.

Návrh uznesenia OZ:
schvaľuje

 podanie  projektu  na  vytvorenie  pracovného  miesta  –   pomocný  pracovník  na  9 
mesiacov, celková cena práce 539,- € /mesiac.

Hlasovanie:
ZA:6 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0
Marek Macko
Vlastimil Bielik
Rastislav Hollý
Ing. Lukáš Baroš

Ján Bukovec
Tomáš Ligas

     Uznesenie BOLO schválené.

9. Pre  rokovanie platu starostu  

Starosta  oboznámil  poslancov  s povinnosťou  OZ  každoročne  prerokovať  a  určiť  plat 
starostu obce. Slovo odovzdal zástupcovi starostu Marekovi Mackovi, ktorý predniesol 
možnosti a spôsob určenia platu starostu. Po dlhšej diskusií dal zástupca o plate hlasovať.

Návrh uznesenia OZ:
prerokovalo

 v súlade s § 4 ods. 4- zákona Národnej rady SR č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení 
a platových pomeroch starostov a primátorov miest v znení neskorších predpisov  plat 
starostu obce 
určuje

 v súlade s § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 
predpisov výšku mesačného platu starostu obce vypočítaného podľa § 3 ods. 2 zákona 
č. 253/1994 Z. z. na 14%. S účinnosťou od 01. 06. 2014 je takto vypočítaný mesačný 
plat starostu obce 1550,- €.

Hlasovanie:
ZA:6 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0
Marek Macko
Vlastimil Bielik
Rastislav Hollý
Ing. Lukáš Baroš

Ján Bukovec
Tomáš Ligas

     Uznesenie BOLO schválené.
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10.Zadávanie a     schválenie verejného obstarávania na rekonštrukciu budovy   
bývalého zdravotného strediska.

Starosta  otvoril  aj  tému  rekonštrukcie  bývalého  zdravotného  strediska.  Navrhol 
poslancom, aby sa dal vypracovať projekt na sociálne byty. Oslovil poslancov s tým, aby 
porozmýšľali o sociálnych bytoch, alebo pouvažovali o inom riešení. Po dlhej diskusií dal 
starosta hlasovať.

Návrh uznesenia OZ:
schvaľuje

 zadanie  verejného  obstarávania  na  rekonštrukciu  budovy  bývalého  zdravotného 
strediska 

Hlasovanie:
ZA:6 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0
Marek Macko
Vlastimil Bielik
Rastislav Hollý
Ing. Lukáš Baroš

Ján Bukovec
Tomáš Ligas

     Uznesenie BOLO schválené.

11.Zmena prevádzkového poriadku multifunkčného ihriska pri ZŠ.

Starosta  oboznámil  poslancov  o stave  multifunkčného  ihriska.  Poukázal  na  zničené  siete, 
mantinely a organizáciu využívania osvetlenia. Po dlhšej diskusií sa poslanci dohodli na tom, 
že to pôjdu spolu pozrieť a keď bude treba sú ochotní to pomôcť poopravovať.

12.     Rôzne  

a. opravy a     úpravy verejných priestranstiev  
Starosta  informoval  poslancov  o úpravách  verejných  priestranstiev,  ktoré  by  sa  mali 
uskutočniť tento rok. Ako prvé sa vymenia  drevené lavičky pod lipami a spodok sa upraví 
buď vydláždením alebo vysypaním makadamu. Ďalšou naplánovanou úpravou je vytrhanie 
betónového plotu pri obecnom úrade a kultúrnom dome.
J. Bukovec požiadal starostu, aby oslovil COOP Jednotu a dohodol sa na spolufinancovaní 
asfaltovania výtlkov pred budovou Jednoty.
b. TJ Fačkov – žiadosť o príspevok
T.  Ligas  predniesol,  zdôvodnil  a vysvetlil  podanú  písomnú  žiadosť  na  príspevok  na 
rekonštrukciu ihriska, kde rozobral každú položku a jej financovanie. Starosta upozornil, že v 
prípade schválenia dotácie sa podľa potreby do najbližšieho zastupiteľstva stretne finančná 
komisia aby našla a odsúhlasila presun v rozpočte na finančný príspevok.

Návrh uznesenia OZ:
schvaľuje 

 dotáciu z dôvodu zvýšených nákladov pre TJ Sokol Fačkov vo výške 3.000,- Eur

Hlasovanie:
ZA:6 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0
Marek Macko
Rastislav Hollý
Ing. Lukáš Baroš

Ján Bukovec
Tomáš Ligas
Vlastimil Bielik
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 Uznesenie BOLO schválené.

13.     Interpelácie  

– bez príspevkov a podnetov

14.     Diskusia  

Starosta upozornil na svoje majetkové priznanie, ktoré podal a mala by ho príslušná komisia 
pozrieť.  Ďalej  informoval  o stave  plánovanej  rekonštrukcie  verejného  osvetlenia  -  po 
výberovom  konaní  bola  zadaná  objednávka  na  projektovú  dokumentáciu.  Ďalej  prebral 
aktuálnu  legislatívu  a riešenia  pri  incidentoch  v oblasti  držania  psov,  zároveň  požiadal 
o spoluprácu  pri  riešení  možných  incidentov  v budúcnosti.  Na  základe  podnetu  prisľúbil 
vyhodnotenie zásahu nášho DHZ k požiaru na dolnom konci.

15.     Záver  

Starosta poďakoval prítomným za účasť – OZ ukončené o 20.50 hod.

Overovatelia zápisnice:  Tomáš Ligas 
Marek Macko 

Ing. Miroslav Mikula 
                                                                                                                  starosta obce
Zapisovateľka:    Zuzana Michalcová 
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